

## 公司简介

山东京特食品有限公司成立于1996年,28年专注于糖果、巧克力的生产与研发,有自营进出口权,持有HACCP证书和HALAL证书。位于山东省东营市,毗邻青岛港、天津港,交通位置方便。

公司自有2个厂区,占地5万多平方米,6个生产车间, 共23条生产线,凭借先进的设备、完善科学的产品研发程 序、严格的质量控制体系,产品以其独特的美味、优良的 品质和合理的价格,在海内外市场上声誉鹊起。

## **Factory Introduction**

Shandong Jingte Food Co., Ltd. was established in 1996 and has been focusing on the production and research and development of candies and chocolates for 28 years. It has self operated import and export rights and holds HACCP and HALAL certificates. The company is located in Dongying City, Shandong Province, adjacent to Qingdao Port and Tianjin Port, with convenient transportation. The company has two factory areas covering an area of over 50000 square meters, six production workshops, and a total of 23 production lines. With advanced equipment, perfect scientific product research and development procedures, and strict quality control systems, the products have gained a reputation in domestic and international markets for their unique deliciousness, excellent quality, and reasonable prices.

#### Annual product launch events



#### Exhibition and press conference photos





**JINGTE CANDY** 

# 山东京特食品有限公司 SHANDONG JINGTE FOOD CO., LTD

Tel: +86 15154699678 Email: gailiantao@163.com



### Snack candy



### Soft candy



## Hard candy



#### Other candies





JINGTE CANDY

### **CONTACT US**

公司名称: 山东京特食品有限公司 COMPANY: SHANDONG JINGTE FOOD CO., LTD

地址:中国山东省东营市广饶县广饶经济开发区广达路 52号 ADDRESS: NO.52, GUANGDA RD, GUANGRAO ECONOMIC DEVELOPMENT ZONE, GUANGRAO COUNTY, DONGYING CITY, SHANDONG PROVINCE, CHINA

CONTACTS: CARY +86 15154699678

EMAIL: gailiantao@163.com







WeChat









CHOOSE YOUR PREFERRED CANDY AND SUPPORT VARIOUS FORMS OF CANDY PACKAGING!